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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Romina Pourmokhtari (L)

2022/23:379 Kompetensen inom Strålsäkerhetsmyndigheten

I takt med att energipolitiken läggs om och samtliga fossilfria kraftslag 
välkomnas i det svenska elsystemet kommer behovet av ny kärnkraft att öka. 
Detta efter decennier av styvmoderlig behandling och aktiva politiska beslut för 
att begränsa dess förutsättningar, vilket i förlängningen lett till stängning av 
reaktorer. 

Det är i dag decennier sedan ett nytt kärnkraftverk stod på plats, men inom de 
två kommande decennierna måste ett flertal byggas. Detta ställer tuffa krav på 
Strålsäkerhetsmyndigheten, och de lär vara i behov av kompetenshöjning för att 
klara av utmaningen. Tillståndsprocesserna riskerar att utgöra den största av 
flaskhalsar vid nybyggnation av kärnkraft. I min dialog med potentiella 
intressenter lyfter samtliga farhågan att Strålsäkerhetsmyndigheten helt enkelt 
inte har förutsättningarna för att hantera de framtida ansökningarna om 
nybyggnation av kärnkraft. 

Med anledning av detta vill jag fråga statsrådet Romina Pourmokhtari: 

 

Vilka åtgärder avser statsrådet och regeringen att vidta för att säkerställa att 
Strålsäkerhetsmyndigheten är redo för sin uppgift när nya kärnkraftverk ska 
byggas?  

………………………………………

Tobias Andersson (SD)

Från Riksdagsförvaltningen
2023-02-21
Besvaras senast
2023-03-01 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Anna Aspegren


